
 
 
 
 
Van:  
Verzonden: maandag 24 april 2023 22:15 
Aan: Griffie Zevenaar <Griffie@zevenaar.nl> 
Onderwerp: Vestersbos: Verbinden en vooruit - Ingezonden brief t.b.v. Raadsvergadering 26-april 
 
Geachte , 
 
Vrijdag kwam ons totaal onverwacht nieuws ter oren over de plannen voor het Vestersbos. Wij als 
naaste bewoners zijn zeer betrokken bij het volgen van de plannen en mijn man heeft ook in de 
klankbord groep zijn steentje bijgedragen om de nieuwe plannen vorm te geven.  
 
Ondanks het feit dat we pas laat hebben kunnen reageren zouden we het zeer waarderen als het 
schrijven in de bijlage nog meegenomen kan worden in de stukken van a.s. woensdag.  
 
Alvast bedankt voor uw tijd en moeite. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 



Geachte leden van de Raad,


Toen wij in 2015 besloten om de woning aan de  in Zevenaar na veel wikken en 
wegen te kopen was misschien wel de meest gestelde vraag; maar wat gebeurd er dan met het 
pand van Vestersbos? Dat weet de gemeente nog niet was toen ons antwoord en dat is het 
helaas na 8 jaar nog steeds.


Met veel vertrouwen hebben wij onze intrek genomen in deze woning en we hebben er al 8 jaar 
met veel plezier gewoond. Maar laat mij u meenemen wat er voor plannen zijn geweest voor het 
pand aan het Vestersbos in deze tijd. Eerst werd er gesproken over woningbouw. In 2017 was er 
een bijeenkomst in het Vestersbos waarin werd uitgelegd dat er tijdelijke soort van appartementen 
in zouden komen met gezamenlijke keukens en badkamers en een huismeester om overlast te 
voorkomen. Een definitieve vorm van woningbouw zou dit niet zijn, want dat kon niet in verband 
met het bestemmingsplan. Daar zou later weer naar gekeken worden. De appartementen kreeg 
men zoals wij begrepen hebben niet verhuurd en dus ging er een streep door het plan. Een 
troosteloos gebouw bleef bestaan.


Ergens in 2020 ging er een balletje rollen dat er misschien en school zou komen. De Wissel en de 
Tamboerijn zouden oude panden hebben die te klein zijn en niet meer voldoen aan de normen dus 
dit zou de perfecte plek zijn. De bestemming van het pand was immers al toereikend. Helaas was 
er bij deze plannen ook een optie opgenomen om er middelbaar onderwijs van het Liemers 
College bij te vestigen waaruit veel weerstand was vanuit de buurt. Gezien de historie van het 
Vestersbos wel te begrijpen. 


Er zijn in 2021 verschillende bijeenkomsten en haalbaarheidsonderzoeken geweest om duidelijk te 
krijgen wat er mogelijk was en wat acceptabel was voor de buurt. Uiteindelijk gaat er een streep 
door het eerste plan met middelbaar onderwijs tot opluchting van de buurt, maar ik kan u zeggen 
dat ik ook wat teleurstelling voelde, want er moest wéér een nieuw onderzoek komen. In eerste 
instantie alleen naar de school, maar later werd er ook weer noodzaak gevoeld voor woningbouw 
of een combinatie. Kiezen was blijkbaar moeilijk. 


Mijn man heeft veel tijd besteed in de klankbordgroep om te werken naar een zo mooi mogelijke 
oplossing voor de buurt en naar verloop van tijd werd het duidelijk dat een school met 
kinderopvang en een gymzaal het best daar zou passen binnen alle kaders en wensen. Wauw, het 
lijkt erdoor.


Helaas schetst onze verbazing dat niets minder waar is. Er zijn partijen die een motie hebben 
ingediend tegen dit plan. Er moet een nieuw onderzoek gedaan worden voor een andere locatie 
voor de school. Aan de klankbordgroep is uitgelegd dat er een alternatief zou moeten worden 
gevonden voor locatie van de scholen. Hierover is nooit een uitspraak gedaan, waardoor 
aangenomen mag worden dat dit onderzoek niet succesvol is geweest. Waarom dan opnieuw? 
De moed zakt ons in de schoenen…


Ja, als ouders van jonge kinderen juichen wij het toe dat er een school komt in het pand van 
Vestersbos. Zeker als je weet dat het gebouw van de school waarop je kind nu zit echt niet 
voldoet, ik verwijs u naar de brief die de namens de school de Wissel is verstuurd (zie ingekomen 
stukken nr.18). Maar wat ons nog het meeste stoort is dat er überhaupt maar geen beslissing 
komt voor een pand wat in 8 jaar tijd alleen maar verder verloedert. We gaan van links naar rechts 
en weer terug, besteden veel tijd en geld aan onderzoeken, maar er is nog steeds geen stip op de 
horizon. 


Dus beste leden van de raad van gemeente Zevenaar, ik vraag u nog eens goed na te denken 
waar u nu werkelijk de mensen van de buurt en van de scholen een plezier mee doet. Want 
daarvoor zit u hier heb ik begrepen, u bent de volksvertegenwoordiging.





